

陽光世代 Sun Generations

NO.06 08/04

[Http://www.grandsun.com.tw/](http://www.grandsun.com.tw/)

執董躍升

Ong Ah Loh / SG

Chan Kheng Leng Clement / SG



Applying Hydrotherapy in the
Health Care of the Cardiovascular System

水療與心血管保健之相關應用

**2008 Grand Sun International
Outstanding RGSA Convention**

巨擘傑出區總國際研討會

CONTENTS

目錄

董事長、發行人\陳智光
企劃副理\陳立
企劃編輯\林筱恬
翻譯\吳淑鈴
美術設計\程秀珍、袁子軒
版面設計\李鳳瑛
照片提供\陳國松 執董
產品經理\陳正
印刷所\聯創美企業股份有限公司
桃園市同安街564號
發行所\巨晴企業股份有限公司
桃園市復興路110號13樓
電話 886-3-3320085
傳真 886-3-3363193
法律顧問\永然聯合法律事務所

CEO and publisher \ Mr. Chen Chih-kuang
Planning vice manager\ Li-Chen
Planning editor\ Xiao-Tian Lin
Translator\ Joyce Wu
Art Designers\ Xiu-Zhen Chen & Zi-Xuan Yuan
Layout Designer\ Feng-Ying Lee
Photo\ Exe. Sales Director Kuo Song Chen
Product manager\ Zheng Chen
Printer: 聯創美 Enterprise Co. Ltd
No. 564, Tong-An Street, Taoyuan City
Publisher: Grand-Sun Enterprise Co. Ltd
13F., No.110, Fusing Rd., Taoyuan City, 330 Taiwan
Tel : 886-3- 3320085
Fax: 886-3- 3363193
Law consultant\ Y.R. Lee & Partners Attorneys-at-Law

本刊物所有文字、圖片、資料之智慧財產權除各權利人依法擁有其智慧財產權外，均歸屬 Grand Sun 所有，未經授權同意，不得任意引述或轉載。

Except each obligee owns the intellectual property rights according to the law, the intellectual property rights of all words, pictures and information in each publication are belonged to Grand-Sun, so they can't be quoted or copied without authorization of approval.

本刊物除非裝訂錯誤或嚴重汙損，否則不接受退換，若需購買陽光世代請向櫃檯洽購。

Except binding wrongly or seriously being damage, this publication can't be returned. If there is requirement for the order, then please placing an order from the counter.

董事長的話

- 02 環遊世界寫成功日記
Journal Your Success as You travel the World

特別報導

- 12 2008巨晴傑出區總級國際研討會—KOREA
Grand Sun International Outstanding RGSA Convention

人物特寫

- 08 機會是給準備好的人—李益政執董/台灣
Executive Sales Director Lee Yi-Cheng / TW
- 10 身世顯赫 愛心回饋—鄧張錦源執董/香港執董/香港
Executive Sales Director Deng Chang-Jin-Yuan / HK

產業佈局

- 22 2008巨晴感恩尾牙團圓宴·花絮
2008 Grand Sun Gratitude Year-End Party
- 24 2008巨晴全球領袖藍海奇蹟教育訓
Blue Ocean Miracle

巨晴榮耀

- 04 我和SG-2000的愛之旅—王亞羅執董/新加坡
Executive Sales Director Ong Ah Loh / Singapore
- 06 母親的遠見 成就我的人生—曾慶龍執董/新加坡
Executive Sales Director Clement Chan / Singapore
- 32 2007.09~2008.01 晉升董事級經銷商
Distributors promoted to Sales Director level
- 36 2007.09~2008.01 晉升區區總代理級經銷商
Distributors promoted to RGSA level

經驗分享

- 16 簡單起步 創造無限財富—邱筠臻董事/台灣
Sales Director Cho Yun-Chen / TW
- 18 三年耕耘 終獲豐收—賴輝煌董事/香港
Sales Director Ricky Lai / HK
- 20 不平凡的生命事業—謝信田、曾苑紅董事伉儷/新加坡
Couple of Sales Director
Mark Chia And Chen Yuen/SG

專欄

- 26 具有療效的水—Mr. German Schleinkofer
Healing Waters
- 30 水療與心血管保健之相關運用—陳興漢醫師
Appling Hydrotherapy in the Health Care
of the Cardiovascular System

2008 登峰造極 躍升 執董

在巨晴，世界上的每一個人都有平等的機會，
能夠創造出成功的事業。喜愛產品、經常使用它、
以及與其他人分享 這是獲得健康與財富的不二法門。

我是建築土木工程的承包商。我也投資汽車維修廠、旅行社、健檢中心。我非常熱衷於高爾夫球運動，這是我唯一從事的運動，1972年時我開始接觸它，它是僅次於我老婆的最愛。但是在1988年，我長了頸椎骨刺，每當發病時都非常痛苦，因此有四到六個月無法打球。物理治療、按摩、民俗療法都只能暫時緩解疼痛。醫生建議我動手術，但是不保證能夠治療成功，我沒有辦法只能繼續忍受疼痛。在2003年，病情非常嚴重，在刷牙時我甚至無法舉起頭來照鏡子，因為我的手麻痺也很疼痛。疼痛持續了三個月，因此我開始考慮動手術。

清新活力 享受人生

我的運氣很好，因為來自伯斯的John Lim（林秋菊執董的教父）介紹我用SG-2000。他告訴我SG-2000能夠舒緩他的背痛，而且它也能幫助我。第一次嚐試之後，我感覺很好而且疼痛也減輕許多。隔天我再做一次SPA，我就買一台回家了。林秋菊執董建議我要使用精油，於是接下來我每天早晚都會泡15分鐘。三週後，麻痺與疼痛現象消失了。我再次打起高爾夫球。六週後，SG-2000的確改善了我的健康狀況，而且我覺得年輕了15歲。現在，不管我去哪一個國家，我都會帶著高爾夫球具與SG-2000。每當我打完高爾夫球覺得疲憊與酸痛時，我都可以藉由SG-2000來清潔與按摩，如此會讓我再次充滿活力與清新的感覺。

有力見證 創造佳績

之後，林秋菊執董與我分享這個事業。雖然我並不了解巨晴，但是我還是成為代理商。隔天，我就賣出六台。我與愈多的朋友、高爾夫球友分享這個訊息，我就賣出愈多台，由於我的朋友們都知道我之前的健康狀況，因此我活生生的見證成爲一個極有力的賣點。在三個月內，藉由零售我升上區總。SG-2000 是一項好產品，非常容易銷售。我認爲它是一個應該即時把握的絕佳事業機會。我說服我的小兒子與女兒參加，2004年12月我將其中一家店改爲SPA沙龍店。我的孩子與另外一位事業夥伴Karen後來都升上區總。

自信滿溢 分享福分

我從來沒有接觸過巨晴，但是由於我非常喜歡SG-2000，而且相信它能夠改善人們的健康，因此我持續不斷地與人分享，這是在巨晴能夠成功的原因。對於巨晴公司的所有事業夥伴、團隊、林秋菊執董，我要感謝他們對我的支持。我也要感謝董事長與董娘長久以來的支持與鼓勵。絕佳的產品、公司、團隊與事業夥伴、有愛心的董事長與董娘，在巨晴一定會成功！有了陳董的承諾，我們的SG-2000絕對會處於科技的最前端，而且是世界第一！讓我們一起帶著自信向前走，享受被動收入與剩餘收入，將福分帶給世界上的人們。愛上SG-2000，將之與人們分享，並用SG-2000與世界上的人們交朋友。



Executive Sales Director 王亞羅 執董/新加坡

Ong Ah Loh

Singapore

Grand Sun gives equal opportunity to everyone to create a successful business all over the world.
Love the product, use it passionately and share it with others;
This is the sure way to good health and great wealth.

I am a building and civil engineering contractor. I also invested in car repair workshop, travel agency and medical health screening clinic. I am an avid golfer with a handicap of 12. My only exercise is golf which I started playing in 1972 and golf is my second love next to my wife. But in 1988, I developed cervical spur. Every time when I had an attack, the pain was unbearable and I could not play golf for four to six months. Physiotherapy, massage and Chinese medical treatment offered only temporary relief. Doctors advised operation with no guarantee of cure. I had no choice but to live with the pain. In 2003, the attack was so bad that I could not even lift my head to look at the mirror while brushing teeth as my hand was numb and painful. The pain was unbearable for three months and I contemplated going for the operation.

Fate was kind to me when my close friend, John Lim (who is the god father of our ED Susan Lim) from Perth introduced SG-2000 to me. He told me that SG-2000 had relieved his back pain and it would also help me. After the first spa, I felt good and experienced some pain relief. After I spa again the next day, I bought one home. Following Susan's advice of using combination of oils, I spa regularly for 15 mins every morning and evening. After three weeks, my numbness and pain were gone. I tried playing golf again. After six weeks, I confirmed that SG-2000 had changed my health and I felt fifteen years younger. Now whenever I travel overseas, my golf set and SG-2000 go with me. After a game of golf, feeling tired and sore, SG-2000 cleanses me and gives me a good massage which freshens and energizes me.

Susan followed up and shared the business plan with me. Though I did not fully understand MLM, I signed up as a Distributor. The next day, I sold all my six units. The more I shared with my friends and golfing partners, the more sales just rolled in. My walking testimony was a tremendous selling point as my friends knew my previous poor health conditions. Within three months I was promoted to RGSA just by retail marketing.

SG-2000 is a good product and it sells by itself. I saw it as a good business opportunity that should not wait. I roped in my younger son and daughter, renovated one of my shop units into a spa saloon in Dec. 2004 and business picked up. My children,

together with another business partner Karen, became RGSAs. In April 2005, I sent a unit to my good friend Oh King Huat in Vietnam. Two weeks later, he asked for fourteen more units. In the month of Sep. 2005 I had an order for 200 units and I was promoted to Sales Director in Oct. 2005. Last Dec. 2007, my three RGSAs achieved their Sales Directorship and I was promoted to Executive Director.

My Love Journey With SG-2000.

我和SG-2000的愛之旅

I've never heard of Grand Sun. But because I love SG-2000, believe it can truly help to improve the health of people, I share, share and share. This is how I achieved success in Grand Sun. I want to thank all the business partners in Grand Sun, my team and especially ED Susan Lim for their support. I also want to thank President Jack Chen and Dong Liang for their undying support and encouragement to me.

A fantastic product, a great company, a wonderful team of business partners and caring President and his wife, how not to succeed in Grand Sun! With the commitment of our President Jack Chen that our SG-2000 will always be in the forefront of technology and is the world Number One, let us move forward with confidence and enjoy continuous passive and residual income and bring blessings to all the people in the world. Love SG-2000, share and make friends with the people of the world with SG-2000. ☺



A Simple Start Created Unlimited Wealth

簡單起步 創造無限財富

SG-2000 進入我的生活，改變了我的人生定位。從小我的父母就是生意人，結婚後和先生也是自己當老闆做生意，所以我知道上班是不可能讓人致富，甚至過著高品質的生活。自己做生意時，投資的風險高、承擔的風險也高。有時候很努力的開發客戶，但是大環境的經濟一波動，要承擔的風險都是很大的，再怎麼努力都沒有用。

1995年透過朋友介紹接觸了天珠、水晶、珠寶的行業，在這十年之中也賺到了時機錢。但是流行一過後收入相對就縮水了，就得付出更多的時間來工作換取金錢。早上一直工作到深夜，從進貨、設計、銷售通通一手包辦。原本體質就不好，2005年時，才30幾歲的年紀，更是一堆毛病都來了。腰酸背痛之外，循環很差導致腎臟代謝不好、下半身水腫、內分泌失調，身體一不好自然也就不喜歡運動。看遍了中西醫還是無法讓身體健康。2005年8月在好朋友張惠軫的邀約下，我體驗了SG-2000 十五分鐘，立刻使我感到全身放鬆。當下我知道SG-2000對我的身體絕對有幫助，在使用了2個月後，就吃吃了2年多的腎臟藥停掉了！

我的腳不再水腫，SPA 幫助我身體的循環變好、腎臟的代謝功能也恢復了、腰酸背痛的情形少了，而原先因為內分泌失調造成滿臉痘痘的肌膚也漸漸改善了，讓我感覺每天都是神采奕奕。連我的家庭醫師也很推薦 SG-2000。在家使用 SPA 兩個月後，接受張惠軫區總以及張蕊執董熱情的邀約參加研習營，在完整的了解巨晴事業後，更讓我再次看到時機和商機。以體驗行銷的方式讓分享產品能夠簡單的起步。巨晴公司架構的台灣公司和國際公司，擁有健全的系統以及通路市場更是吸引我。洗澡是全球60億人口的共同文化，舒服的享受泡澡時刻深受人們喜愛。SPA 更是商機的代名詞，也可以和休閒產業、美容產業、健康產業和家庭配備相結合，合作的對象更是拓及海內外，讓我非常有信心和力量。投入巨晴將近兩年，身邊的親人和好友都因為

SG-2000得健康、家庭得到希望，也因為分享產品而讓大家都得到優渥的獎金收入。這期間幫助非常多的夥伴成功，更讓我自己透過巨晴事業將要改寫家族歷史。

2006年9月從不曾使用過SG-2000的公公，檢查出患有第二期喉嚨惡性腫瘤。在透過 SG-2000的幫助下，除了減輕治療過程的痛苦。更在9個星期後，醫生原本要開刀切除腫瘤時，竟然發現腫瘤已完全消失。這時讓我感到無形中有一種使命感，必須把SG-2000 分享到全世界每個家庭。透過水療讓有疾病的人得到舒緩、快樂，沒有疾病的人要更健康、有活力。經營巨晴的每一天，和夥伴有時像朋友、像姊妹、像母女般互相關懷，互相鼓勵，互相成長。透過巨晴公司完整的系統，是連接國際村的平台。組織分店能夠無限的延伸到世界各地，國際化的獎金制度更是傳統行業無法達到的。讓所有平凡的人能簡單的起步、創造無限的財富。成功永遠是給將目標設立的高峰的人。☺

邱筠臻董事 / 台灣

Sales Director Cho Yun-Chen/TW





SG-2000 entered my life and changed my life's directions. My parents were businessmen. After I got married, my husband and I also run our own business. Hence I am well acquainted that being an employee is not what makes people wealthy and give them a chance to lead a high-quality life. In running a business, the risk of investment is high. Sometimes we worked hard to develop new customers, but as the economy changed we have to take different types of risks and sometimes all the hard works will be in vain.

I got involved in the business of sky jewel, crystal and jewelry which was introduced to me by friends in 1995. In these 10 years I have made money as it was a timely opportunity. But when they became outdated, my income decreased and I had to work for longer hours to make money. I worked till midnight nightly; I had to handle all things including purchasing, designing and sales. My state of health worsened and I contracted sickness when I was thirty some years old. Besides suffering from severe backache, I also had problems with my kidney due to lack of proper blood circulation. I suffered from edema in the lower body and imbalanced endocrine. I was not healthy, and I also did not like to went to exercise. Although I had seen western and Chinese traditional doctors I could not regain my health.

In Aug. 2005, I experienced SG-2000 for the first time .I was invited by my good friend -Chang Hui Chen . Immediately after the 15 minutes I felt totally relaxed. Then I knew SG-2000 could definitely do good to my health. After using it for 2 months, I actually stopped the medication for kidney which I had taken for 2 years!

My feet problems got better. SPA improved my circulation, metabolism of kidney, painful loins and back and pimply face caused by imbalanced endocrine. I glowed with health and vitality. My family doctor also recommended me the SG-2000. After using SPA for 2 months, I participated in the elite seminar invited by RGSA Chang Hui-Chen and Executive

Director Chang Rei. After I understood about the Grand Sun business, I recognized it as a timely business opportunity. Sales via experience makes sharing product become a simple start. Taiwan corporate, global branches of Grand Sun, their sound education systems and marketing channels attracted me. Truly bathing is a common culture shared by 6 billions persons globally. People enjoy the comfortable bathing time. SPA represents a business opportunity which can be combined with recreation, beauty, health and home appliances industries. These gave me great confidence and motivation. In these 2 years through my Grand Sun business, my relatives and good friends obtain health and many families obtain hope because of SG-2000. I have helped many partners succeed and rewrote my family history through Grand Sun business.

My father-in-law who had never used SG-2000 discovered a malignant tumor in his throat after a medical test. Using SG-2000 helped ease his pain suffered during the chemotherapy process. After 9 weeks the doctor found out the tumor had disappeared. This made me feel that I have a new mission: I must share SG-2000 with every family in the world. Bodily pain can be easily eased and they can be happy just by home SPA, and people without sickness can become healthier and more energetic. Each day as we run Grand Sun business, we care about and encourage each other sometimes as friends, or like family- sisters or mother and daughter. We learn from each other. The system of Grand Sun is the platform which connects us with the global village. We can expand our business to the world without limits. The Grand Sun global bonus system is what traditional business cannot offer. It enables ordinary people to start a business simply and yet create unlimited wealth. Those who set up the highest goal can succeed. 🌀

文編/林筱恬 版面設計/李鳳瑛
Editor / Maggie Lin Layout / Rhine Lee



更多精彩内容
請洽巨晴各分公司櫃台購買